
Κανόνες Συλλαβισμού 
 

ΚΑΝΟΝΑΣ1 
Ένα σύμφωνο ανάμεσα σε δύο φωνήεντα συλλαβίζεται με το δεύτερο 
φωνήεν. Π.χ. έ-χω 
 
ΚΑΝΟΝΑΣ 2 
Τα δίψηφα φωνήεντα, οι δίφθογγοι και οι συνδυασμοί αυ και ευ δε 
χωρίζονται. Π.χ. ου-ρα-νός, γάι-δα-ρος, ναύ-της 
 
ΚΑΝΟΝΑΣ 3 
Δύο σύμφωνα ανάμεσα σε δύο φωνήεντα συλλαβίζονται με το δεύτερο 
φωνήεν μόνο όταν αρχίζει από αυτά ελληνική λέξη. Π.χ. α-τμός (τμ —>► 
τμήμα) 
Διαφορετικά χωρίζονται: το πρώτο πάει με το φωνήεν που προηγείται και το 
δεύτερο με το φωνήεν που ακολουθεί. Π.χ. έρ-χομαι 
 
ΚΑΝΟΝΑΣ 4 
Τρία ή περισσότερα σύμφωνα ανάμεσα σε δύο φωνήεντα συλλαβίζονται με το 
ακόλουθο φωνήεν μόνο όταν αρχίζει ελληνική λέξη με τουλάχιστον τα δύο 
πρώτα από αυτά. Π.χ. α-στράφτω (στ —>> στέγη), σφυρί-χτρα (χτ —>> 
χτίζω) 
Διαφορετικά χωρίζονται: το πρώτο πάει με το φωνήεν που προηγείται και τα 
υπόλοιπα με το φωνήεν που ακολουθεί. Π.χ. άν-θρωπος 
 
ΚΑΝΟΝΑΣ 5 
Τα όμοια σύμφωνα χωρίζονται, δηλαδή το πρώτο πάει με το φωνήεν που 
προηγείται και το δεύτερο με το φωνήεν που ακολουθεί. Π.χ. φεγ-γάρι, σύν-
νεφο 
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